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Статья посвящена исследованию правового регулирования регулярных перевозок на федеральном и региональном 
уровнях. Актуальность статьи обусловлена проведением в Российской Федерации реформы наземного городского и 
междугородного пассажирского транспорта, подразумевающей оптимизацию законодательства и унификацию требо-
ваний к уполномоченным органам и перевозчикам. Выявлены пробелы законодательного регулирования, вызываю-
щие риск ненадлежащего качества оказания транспортных услуг населению. 
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The article is dedicated to the research of legal regulation of the regular transporting both at the federal and at the 
regional levels. The actuality of the article is determined by the Russian reform of land city and intercity transport, which is 
focused at the optimization of legislation and unification of requirements to authorized agencies and transporters. Author 
has found the problems of legal regulation, which are making the risk of inadequate quality of transporting services to the
people.
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